

SCHEDULE V - CANADA

Rectifications in this Schedule are authentic only in the English and French languages

Part I - Most-favoured-nation tariff

Item ex 156 (v)

The Rate of Duty applicable to sub-section (v) "Liqueurs.....," shall read:

"\$4.50"

Item ex 162

The first eleven words of the description shall read :

"Vermouth, aperitif and cordial wines, containing thirty-two per cent. or less"

Item ex 172 /second/

The description shall read:

"Prayer books, missals, psalters, religious pictures and mottoes, not to include frames"

Item 187b

The description shall read :

"Sensitized negative film, one and one-eighth inches in width or over, for exposure in motion picture cameras"

Item 438e (3)

In sub-paragraph (3) the description shall read :

"Parts, n.o.p., electro-plated or not, whether finished or not"

Item 549 (11)

The description of sub-section (11) shall read :

"Wool, not further advanced than scoured, not including wool of the sheep of the type commonly known as karakul, when imported by carpet manufacturers for use exclusively in the manufacture of carpets, in their own factories"

LISTE V - CANADA

Seuls font foi les textes anglais et français des rectifications portant sur la présente liste

Première Partie - Tarif de la nation la plus favorisée

Position ex 162

Les treize premiers mots de la désignation des produits doivent se lire:

"vermouth, vins apéritifs et cordiaux, ne titrant pas plus de 32 p. 100"

Position ex 172 /deuxième/

La désignation des produits doit se lire comme suit :

"Livres de prières, missels et psautiers, images et devises religieuses, non compris les cadres"

Position 438e (3)

La désignation des produits à l'alinéa (3) doit se lire comme suit :

"Pièces, n.d., plaquées ou non, achevées ou non"

Position 549 (11)

La désignation des produits à la sous-section (11) doit se lire comme suit:

"Laine dont la préparation ne dépasse pas le déssuintage, à l'exclusion de la laine de mouton du genre communément appelé caracul, importée par les fabricants de tapis et devant servir exclusivement à la fabrication de tapis dans leurs propres fabriques"